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Styrelsemöte Föräldraföreningen Kristianstads Musikklasser 2022-05-31 

Plats: La Cucina uteservering, Lilla Torg, Kristianstad 

Deltagare: Elisabeth Attner, Karin Bergman, Britt Haurum, Camilla Nilsson, Anneli Walther Olsson, 

Tomas Ohlsson, Anna-Carin Wigvall, Ann Wiklund, Camilla Hansson, Emma Niklasson.  

1. Mötet öppnas 

Till justerare välja Anneli samt Tomas 

 

2. Komplettering och fastställande av protokoll. Anna-Karin/ Camilla har en extra punkt under 

övrigt 

 

3. Genomgång av föregående protokoll . Punkt 4 – Protokoll  från möte 2022-03-21 är nu  

justerat och godkändes , punkt 7. Ordet ” avbokas” saknas i  texten, Skulle de arrangemang 

som är bokade helgen innan eller efter AVBOKAS står vi på tur. 

 

4. Utvärdering av vårkonsert: Generellt är vi mycket nöjda. 460 st sålda biljetter konstaterade 

att det är för få. Det är problem när sångarna ska gå ut från Ateljén, viktigt att man har en 

ansvarig på utsidan och en på insidan. Det bli trångt när rullstolsplatserna används. 

Framförandet av Sköna maj var otroligt bra och killnumret Believer var mycket uppskattat. 

Teknikerna kunde ha förberett bättre innan måndagens repetition började. Det saknades 

mikrofoner etc. CN tar upp detta med kulturkvarteret samt att det ej fanns tekniker på plats 

mellan kl 12-13 under repetitionsdagarna trots att repetition pågick. Vi konstaterade att det 

var skönt att kunna hänvisa till kulturkvarteret vid strul med biljetter. Camilla får se över 

räkenskaperna.  

 

5. För att Mu5 samt Mu6 ska kunna delta på SjungGung i höst skall bidrag sökas från 

Sparbanken Skåne med 200 kr/elev plus transport via Positiva Projekt. Ansökan skall skickas 

in av skolledningen i början på augusti.  

 

6. Planering inför Luciakonserterna. Den 5,6,7 december är bokade på Kulturkvarteret. 

Konserter tisdagen den 6 december 18.30 samt onsdagen den 7 december kl 17.30 

respektive 19.30.  

 

7. Rektorerna redogör för projektet ” Länge leve musikklasserna” som reklambyrån Länge leve 

kommunikation är ansvarig för. Vår vektoriserade logga har snyggats till, flyers kommer att 

läggas upp på vår hemsida och en reklamfilm kommer att tas fram. 

 

8. Ekonomi: Det finns en del punkter som ej är helt klara tex inkomster från musikklasströjor, 

utlägg för vårkonserterna, stipendier för avgångselever. Camilla kontaktar Petrus angående 

stipendier samt redovisar till Anneli vilka elever det fattas inbetalning för, för tröjor.  
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9. Sponsring och stiftelser: Tomas ska fundera på om han kan ta på sig uppdraget som ansvarig 

för ansökan av sponsring och stiftelser.  

 

 

10. Övrigt: Vi pratar lite om evenemang till hösten med ny musik. Körledare kvällstid kan vara ett 

problem. Anna-Carin kollar upp olika arrangemang i stan, eventuellt nytt uppträdande i 

samband med IFK-match inför hösten. Vi beslutar att traditionsenligt bjuda avgående och ny 

styrelse på middag i kväll exklusive dryck. Samt vi fattar beslut om att renovera föreningens 

körpallar till en summa av 2000 kr.  

 

11. Mötet avslutas och vi beslutar att ha höstens första möte 220822 i Spegelsalen, 

Fröknegårdskolan kl 17.00 

 

 

Vid tangentbordet Elisabeth Attner,  justerat av Anneli och Tomas    


